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Forslag )l Årsmøtet i Årvoll IL 2023 – 12.03.24 kl. 19.00 

Undervarme på Årvollbanen.  

Bakgrunn 
Oslo Kommune vil rehabilitere Årvoll kunstgress og USBL i 2025. De;e er flo;. Årvollbanen 
er særs nedsli;. Kommunen skal i Allegg rehabiliterer USBL – banen. Den fullfinansierte 
idre;slaget i sin Ad. Her ligger en investeringskostnad på ca. 2 mill som kommunen tar. De;e 
er re; og sle; fantasAsk. De;e var investeringer fotballen og idre;slaget trodde en må;e ta 
selv.    
 
Årvoll IL er av få klubber på vår størrelse som ikke har fotballanlegg med undervarme. Vi 
gjennomfører vinterdriL – med en kostnad på rundt 500 000 pr. vinter. Brøytegu;a med 
Asbjørn Havnen i spissen gjør en kjempejobb. Dog får våre spillere mindre og mindre igjen 
for jobben som legges ned. Vintrene blir mer og mer uforutsigbare. Årvollbanen ligger med 
Årvoll – lia rundt seg. Det er en stor uOordring å drive forsvarlig vinterdriL – uten 
undervarme.  De tre siste årene har banen på vinteren – i perioder – vært helseskadelig å 
trene på. Å arrangere treningskamper er i perioder helt uaktuelt. Vårt seniorlag leier 
treningsbane med undervarme eksternt. De eldste lagene beny;er den Aden vi får på 
Kalbakken kunstgress. Denne har undervarme. Men deles av alle fotballagene i Bjerke Bydel. 
I så måte er mange våre lag og spillere «overalt» og ikke hjemme på Årvoll.   
 
Miljø og «den gode garderoben» er avgjørende for å utvikle klubbidenAtet. Pr. i dag får ikke 
senior- og ungdomslaga brukt de flo;e fasilitetene som er Alslu;a banen i hverdagen: 
garderoben og klubbhuset. Vi får ikke bygge klubb og lag på vinteren.  
 
Idre@ skal være helsefremmende.  Vi merker økt antall av belastningsskader på våre spillere. 
Voksesmerter blir provosert fram Al kroniske skader over år. Vi registrerer i Allegg hyppigere 
korsbåndskader, båndskader og meniskskader på Årvoll banen de to siste årene.    
 
Årvollgu@er og jenter er særs allsidige. De er med på langrenn, freesAl, håndball og fotball. 
OLe starter allsidigheten på fotballbanen. Så spesialiserer de seg e;er hvert. Sånn har det 
vært med Mons Melbye, Sander Haukvik Jenssen og William Bostadløkken. De startet med 
fotballen. Nå «herjer» de i andre idre;er. På Årvoll henger anlegg sammen. På Årvoll henger 
idre;er sammen. Jenter 08 – gjengen ble kretsmestere i fotball i 2023. De kvalifiserte seg inn 
Al regionserien i 2024. Disse jentene har vært like mye i flerbrukshallen som på 
kunstgressbanen. Undervarme på Årvollbanen vil være vinn – vinn for alle idre;sgruppene i 
idre;slaget.  
 
Fotball er en helårsidre@. Nær sagt som alle andre idre;er.  Håndball er det. Langrenn er 
det. De får beny;a nærmiljøet – hele året. De;e er pr. dato ikke Alfelle for fotballen.  
For at Årvoll IL skal fortse;e å utvikle seg som en god nærmiljøfotballklubb og 
spillerutviklingsklubb er vi avhengige av gode fotballforhold vintersAd.    
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Fotballen har et nært og unikt samarbeid med skolene. Et vikAg Albud er trening e;er 
skoleAd. De;e gir et flo; Albud Al ungene. I Allegg gir det våre ungdommer jobberfaring som 
trenere. Med forhold der trening ikke er gjennomførbart – vil fotballen ikke kunne videreføre 
Albudet.   
 
Flest mulig – Lengst mulig – Best mulig har vært Årvollfotballens visjon og ledetråd. Vi 
merker at foreldre og følgelig barn/ungdom søker klubber og anlegg der Albudet er best. 
Seniorlagene merker skepsis Al Årvollbanen når nyrekru;ering er aktuelt. Uten en 
fotballbane med undervarme vil visjonen ikke lengre være reell.  
 
Finansiering av Årvollbanen må bli et spleiselag. Da Årvoll bygde Usbl – banen av egne 
midler var det et spleiselag bestående av: Årvoll befolkning, Hovedstyret, Ungdomsfotballen 
og eksterne sponsorer. De;e må bli finansieringsmodellen også med prosjekt undervarme. I 
Allegg har vi muligheter å søke stø;e gjennom Appemidler.  
 
 

Forslag:  
Årsmøtet Alslu;er at Årvoll IL legger Al re;e for å etablere et undervarmeanlegg på 
Årvollbanen i 2025.  
 

1) Årsmøtet gir Hovedstyret myndighet Al å oppre;e en prosjektgruppe for å utrede 
forutsetningene for å etablere i et undervarmeanlegg på Årvollbanen i forbindelse 
med rehabilitering av kunstgressbanen i 2025.  

 
2) Prosjektgruppas mandat:   

- Utrede muligheten for å etablere undervarme  
- Utrede ulike oppvarmingskilder  
- Utrede Alskuddsordninger kny;et Al undervarme.  
- Utrede finansieringsmodeller internt og eksternt   
- Utrede økonomiske uOordringer og løsninger ved driL av undervarmeanlegget.  

 
3) Prosjektgruppas sammensetning:  

- Hovedforeningas leder 
- Medlem (er) fra anleggskomiteen  
- Medlem fra fotballgruppa senior  
- Medlem fra barne- og ungdomsfotballen  
- Medlem fra Sportslig utvalg – fotball    

 
 

4) Prosjektgruppa skal levere sin rapport Pl Hovedstyret innen 31.mai 2014.  
Kommunen starter prosjektering av Årvollbanen vår 2024. Da må idre;slaget ha si; 
undervarmevedtak avklart.   
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5) Årsmøtet tar sPlling Pl om:   
a. Hovedstyret kan ev. vedta etablering av et undervarmeanlegg på Årvollbanen  
b. Det må innkalles Al ekstraordinær generalforsamling for ev. å vedta etablering 

av et undervarmeanlegg på Årvollbanen.   
 
 
 

Årvoll IL  

Barne- og ungdomsstyret  

 

HS si@ forslag Pl vedtak; De;e oversendes anleggskomitee som følger opp videre med 
ISU/bydel, da beslutninger som de;e er avhengig av nødvendige godkjenninger. Dvs at 
HS får godkjenning fra årsmøtet om å fortse;e en søkeprosess. 

 


